
No:231003 
元朗東莞同鄉會王少強夫人幼稚園 

敬啟者： 

本校參加香港教育大學和兒童好拍檔(Partnership for 

children)合辦「比比和朋友」課程，教導兒童如何去處理日常生活

遇到的困難，和學習尋找不同的處理方法，更鼓勵兒童去幫助其他有

需要幫助的人。 

課程分為六個單元目標，分別為:「感情」、「溝通」、「建立和破

壞關係」、「消解衝突」、「面對改變和失去」、「面對新環境」等，每星

期教授一節，為期六個月，當  貴子弟完成課程將獲得「比比和朋

友」証書。 

希望各位家長在每一節課程完成後，能與兒童一起討論有關內

容，更可以鼓勵兒童透過寫信或繪畫表達個人感受。 
 

此致 

貴家長 

校長 鄭家鳳 啟 

二零二三年十月四日 

家長閱後簽署：___________ 

 
YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION  

MRS.WONG SIU KEUNG KINDERGARTEN 
No:231003 

4th October, 2023 
Dear parents, 

Zippy's Friends 
 

Our school has joined the "Zippy's Friends" programme organized by The Education University 
of Hong Kong and Partnership for Children.  The goal of the programme is not only to teach 
children how to cope with everyday difficulties and explore ways of dealing with them, but also to 
encourage children to help people who are in need. 
 

The programme is built up six modules which includes feelings, communication, making and 
breaking relationships, conflict resolution, dealing with change and loss, and coping new situation. 
The programme runs for six months, one section each week. When students complete the 
programme, they will receive a "Zippy's Friends" certificate. 
 

After completed one section, we hope the parents to discuss with the children about the 
content. Children are encouraged to express their personal feelings through writing or drawing. 

                    

                        Yours faithfully, 
 

 Cheng Ka Fung 
 

Principal 

 

I have read and understood this circular.  

 

                                         Signed by Parent : __________________ 

Date : ____________________________ 


